
 

 

1 4 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2022. augusztus 25-én megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről. 

 

Képviselő-testületi ülés helye: Jobbágyi Lakótelep 7. épület (Rendezvényterem) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

 Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, 

  Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

  Pintér Norbert képviselő, 

 Sebők-Haász Mária képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

  dr. Tóth Renáta jegyző,  

 Kucsikné Kerek Katalin jegyzőkönyvvezető. 

 

A képviselő-testületi ülésről távol volt: Baranyi István képviselő, Maczák Tímea 

képviselő, Bangó Mihály Jobbágyi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Kondor 

Marianna megbízott óvodavezető  

 

Jelenlévő állampolgárok: --- fő. 

 

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. Maczák Tímea képviselő külföldi tartózkodás miatt nem tud 

részt venni az ülésen, Baranyi István képviselő távollétének okáról nem tudok. 

 

N A P I R E N D: 

 

1. A köznevelési intézmény tájékoztatója a 2021/2022-es nevelési évről és a 

2022/2023-as nevelési év előkészítéséről 

Előterjesztő: Kondor Marianna óvodavezető 

 

2. Kodály Zoltán Óvoda Házirend jóváhagyása 

Előterjesztő: Kondor Marianna óvodavezető 

 

3. Beszámoló a költségvetés 2022. I. félévi teljesítéséről 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

4. Általános iskolai felvételi körzetek véleményezése 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

5. Gördülő Fejlesztési Terv 2023-2037 jóváhagyása 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

6. Egyebek 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 



 

 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 

 

 

1./ A köznevelési intézmény tájékoztatója a 2021/2022-es nevelési évről és a 

2022/2023-as nevelési év előkészítéséről 

 

Előterjesztő: Kondor Marianna óvodavezető 

 

Schoblocher István polgármester: Mindenki megkapta az anyagot ezzel kapcsolatban. 

Ez egy tartalmas anyag, van-e valami kérdés vagy észrevétel ezzel kapcsolatban? Ha 

nincs, akkor szeretném elmondani, ebben tényleg nagyon sok olyan dolog szerepel, 

amely lehet, nem is kellene. Annyira részletes, ismétlések is vannak benne, ezek lehet 

azért kerültek bele, hogy megbízott óvodavezető bizonyos dolgokra felhívja a 

figyelmünket. Egy-két dologra majd rá fogok kérdezni.  

 

Aki egyetért a tájékoztatóval és az előkészületekkel, az kérem, hogy kézfeltartással 

szavazzon.  

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

59/2022. (VIII. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Kodály Zoltán Óvoda 

2021/2022-es tanévben végzett munkáról és a 2022/2023-as nevelési év előkészítéséről 

készült beszámolóját megtárgyalta és elfogadta. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: Schoblocher István polgármester, Kondor Marianna óvodavezető 

 

 

2. / Kodály Zoltán Óvoda Házirend jóváhagyása 

 

Előterjesztő: Kondor Marianna óvodavezető 

 

Schoblocher István polgármester: A Kodály Zoltán Óvoda házirend jóváhagyásának 

anyagát mindenki megkapta, ez is elég részletes anyag. Van-e valami kérdés vagy 

észrevétel?  

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért a Kodály Zoltán Óvoda házirendjével, 

azt kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

60/2022. (VIII. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 



 

 

 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Kodály Zoltán Óvoda 

Házirendjét megismerte és 2022. szeptember 1. napjával történő hatálybalépéssel 

elfogadta. 

 

Határidő: 2022. szeptember 1.  

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

3./ Beszámoló a költségvetés 2022. I. félévi teljesítéséről 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A költségvetés 2022. első félévi teljesítéséről is egy 

részletes anyag került kiküldésre, amelyben szerepelnek az eddigi teljesítések, illetve 

mik várhatók az elkövetkező időszakban, következő félévben. Annyit szeretnék 

elmondani, hogy nagyon sok nyitott kérdés van a második félévvel kapcsolatban az 

önkormányzatot érintő költségekről. Ezzel kapcsolatban van-e valami kérdés vagy 

észrevétel?  

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért a költségvetés első félévi teljesítéséről 

kapcsolatos beszámolóval, az kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

61/2022. (VIII. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta Jobbágyi Község 

Önkormányzata 2022. I. félévi költségvetésének teljesítéséről készült beszámolót és azt 

számszaki mellékleteivel együtt elfogadja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

4./ Általános iskolai felvételi körzetek véleményezése 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Szokásos anyag, melyből látható az, hogy különböző 

településeken hol van általános iskola, illetve, hogy hova járnak gyerekek másik 

településről. Jobbágyit érintően változás nincsen, tehát jelenleg alsó és felső tagozaton 

történik az oktatás. Jelenleg nincsen arra információm, hogy ki lett az új iskolaigazgató, 

tudomásom szerint meg lett valaki bízva. Annyit hallottam, hogy vannak új 

pedagógusok is, van, aki el is ment, akit őszintén sajnálok. Kérdés, vélemény? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért az általános iskolai felvételi körzetek 

2023/2024. tanévre vonatkozó kijelölésének tervezetével, az kérem kézfeltartással 

szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

62/2022. (VIII. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Salgótarjáni Tankerületi 

Központ által megküldött, a Bátonyterenyei, Pásztói, Salgótarjáni járások általános 

iskolai körzeteinek 2023/2024. tanévre vonatkozó kijelölésének tervezetével egyetért.  

 

Határidő: 2022. október 15. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

5./ Gördülő Fejlesztési Terv 2023-2037 jóváhagyása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Törvényi előírás, hogy jóvá kell hagyni a Gördülő 

Fejlesztési Tervet 2023-2037-re vonatkozólag. Szerencsések vagyunk, mert valamikor 

megvalósult a teljes ivóvíz korszerűsítés, úgyhogy itt a hibák is, meg a felújítások is 

minimálisak, amik a településen történnek. Van-e valami kérdés vagy észrevétel?  

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért a Gördülő Fejlesztési Terv 

jóváhagyásával, az kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

63/2022. (VIII. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a víziközmű-szolgáltatások szóló 

2011. évi CCIX. törvény 11. § szerinti, a 2023-2037. évekre szóló tizenöt éves Gördülő 

Fejlesztési Terv áttekintését követően a 12-08712-1-001-01-07 I-4-Á-15 azonosító 

számú Jobbágyi víziközmű-rendszer vonatkozásában a Gördülő Fejlesztési Tervben 

foglaltakkal egyetért, beruházási feladatok megvalósítását nem tervezi, a felújítási-

pótlási tervrészben foglaltak megvalósítását támogatja, azzal kapcsolatban észrevételt 

nem kíván tenni. 

Felhatalmazza Schoblocher István polgármestert, hogy Gördülő Fejlesztési Tervvel 

kapcsolatos nyilatkozatokat aláírja, valamint arra, hogy meghatalmazza az 

Északmagyarországi Regionális Vízművek Zrt.-t, hogy a Gördülő Fejlesztési Tervet a 

Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatal felé jóváhagyásra benyújtsa, 

továbbá a jóváhagyási eljárás során az Önkormányzatot teljes körűen képviselje. 

 



 

 

 

Határidő: 2022. szeptember 9. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

6./ Egyebek 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

a.) Tájékoztatások 

 

Schoblocher István polgármester: A pályázatokkal kapcsolatban annyit szeretnék 

mondani, hogy a Magyar Falu Program keretében egy megnyert pályázatunk volt, a 

Rákóczi út, amelynek megtörtént a kivitelezése.  A Top Pluszos pályázatok közül egy 

már folyamatban van, tehát a számlánkon van a pénz, és a tervezése folyik. Ez az 

iskolában az ebédlő és a volt technika épületnek az energetikai felújítása. Három 

pályázat nyertes lett, az egyik a kerékpárút, a másik a művelődési ház belső felújítása, 

illetve a csapadékvizes pályázat, ami érinti a Petőfi Sándor utat, Iskola utat, illetve a 

Rózsa utat. Ezekre a pénz is megvan már, számlát kellett nyitni, tehát ez azt jelenti, 

hogy akkor megvan a forrás. A kerékpárúttal kapcsolatban az nem olyan egyszerű 

dolog, a tervezés nem egyszerű. Biztos, hogy meg fog valósulni, de lehet, hogy nem a 

mi időszakunkban. Ezek a jelenlegi futó pályázatok. Az Ady Endre úttal kapcsolatban 

nincsen döntés. Ennek örültem volna a legjobban a három közül, ez nem titok, hiszen itt 

a környezetükben már minden út elkészült, csak itt az Ady Endre út hiányzik, ami 

tényleg problémát jelent a lakosok számára. Becsó Zsolt országgyűlési képviselő úrral 

volt egy megbeszélésünk, akkor elmondta, illetve írásban is megérkezett, nyilatkozzunk 

azzal kapcsolatban, milyen fejlesztéseket szeretnénk az elkövetkező időszakban 

megvalósítani, 2024-ig. Ha valakinek van valami jó ötlete, azt nagyon szívesen 

fogadom. Az a véleményem továbbra is, az első az utak rendbetétele, mert az egyik 

legfontosabb dolog, illetve van, ahol a járdát is meg kellene csinálni. Az Árpád, illetve a 

József Attila út, ami még problémás lesz. Az Ady út bízom benne, hogy nyertes lesz, 

illetve a hegy alatt van még olyan utca, ami nincsen leaszfaltozva. A Losonci út 

folytatását csapadékvizes pályázatba kellene valamikor majd belerakni a későbbiek 

folyamán. Kimondottan a Kastélyra gondolok mikor megyünk felfelé, az egy olyan 

problémás útszakasz, ahol ömlik lefelé a víz, ha eső van. Fontos dolog lenne még a 

kazánházra vonatkozólag pályázati lehetőség, illetve a volt Apponyi kastély felújítása 

vagy annak a rendbetétele. Vannak kisebb dolgok, amire pályázni kellene, ilyen például 

a faluház tetőszerkezetének a javítása. Ha van valakinek valami ötlete, akkor azt 

beszéljük meg. A múltkor a testület jóváhagyta a faluház előtetőjének a felújítását, ez 

elkészült, szép lett. Előzőleg a Bencsik utca 10. szám alatt lévő pincének a 

tetőszigetelése is megvalósult. Van egy energetikai pályázatunk három épületre 

vonatkozólag, Faluház, Bencsik utca 10., illetve a védőnői épület itt már csak a 

napelemek felszerelése várat magára, de ez is már beindult. Az ÉMÁSZ a három fázist 

bevezette, a villanyszerelő is itt volt a héten, úgyhogy az is meg fog nemsokára 

valósulni. Előttünk áll a falunap, ami szeptember 3-án kerül megrendezésre. Az 

előkészületek folyamatban vannak, azt kértem az önkormányzati dolgozóktól, hogy 

valamennyien ezen vegyenek részt. A képviselőkre úgy számítok, hogy reprezentáljak. 

Tehát akik jönnek vendégek, azokkal beszélgessenek, azokat segítsék.  Lesz majd egy 

állófogadás fél kettőkor, meghívjuk testvértelepüléseket, illetve meghívjuk az 

országgyűlési képviselőt, a megyei közgyűlés elnökét, a járási hivatal vezetőjét, a 

környező polgármestereket is. Holnap ki fogjuk küldeni a meghívókat, illetve holnap 



 

 

 

felkerül majd a hirdetőtáblákra is a plakát. Ha valaki tud segíteni az előkészületekben, 

sátorállításban, azt megköszönjük. 

 

Pintér Norbert képviselő: A falunappal kapcsolatban a foci mérkőzésre egyszer 

felajánlottam már az egyhavi tiszteletdíjamat. 30 főre számítunk a focisták részéről, 

szeretnék adni nekik három karton sört, vizet, üdítőt. Ezeket fedezi ez az összeg, amit 

én felajánlottam vagy tegyek-e még hozzá pénzt? Ezt szeretném elsődlegesen 

megkérdezni.   

 

Schoblocher István polgármester: Tehát számoljunk 30 főre. Az étkezésben kétfajta 

menü lesz, töltöttkáposzta és marhapörkölt. Azt kérem akkor a futballistáknál majd 

légyszíves megmondani, hogy melyikből hány darab jegyet kérsz? Akkor azt oda fogjuk 

neked adni. 

 

Pintér Norbert képviselő: Maradjunk a pörköltnél. Az önkormányzatnak vannak 

elhagyatott legelői ott a környéken, ahol én lakok. Szeretném ezeket bérbe venni, egy-

kettőt. Polgármester úrnak nincs kifogása ellene, de beszéljem meg a testülettel. Van-e 

valakinek esetleg ellene kifogása? Természetesen azt a bérleti díjat, amit az országos, 

illetve Nógrád megyei átlag kér, azt teljes mértékben kifizetem. Akkor a jövő hónapban 

adnék be egy szándéknyilatkozatot bérlésre, hogy ha van rá mód és lehetőség. Ez az én 

saját privát kérésem. Visszatérve a focira, 17-én lenne a Ferencváros mérkőzés. Bangó 

Zoltán szeretné ezt a termet kibérelni. A terem bérleti díját kifizetem, a rendezvény 

szervezésben nem vagyok aktív, mert nem tudom, hogy dolgozok. Mivel feljebb mentek 

az árak, ez ugyanúgy érint engem is, nem emelünk a terembérlet díján? Gyakorlatilag az 

árak elszabadultak, a gáz, villany, ezután ennek kellene kompenzálni egy kicsit.  Az 

energiai felújításokban javaslom még azt is, hogy hivatal épületében fenn nincs klíma 

még, azt is bele kellene tenni. Az irodákban legyenek klímák, ezt is fontosnak tartom. A 

kazánházzal kapcsolatban nem tudom, hogy tisztában vagyok ezzel, vagy lehet, hogy én 

tudom rosszul, ha veszélyes anyagnak számít, annak irdatlan költsége van. Ennek a 

lebontását meg kell vizsgálni.  

 

Schoblocher István polgármester: A kazánházzal kapcsolatban, mivel feljelentették az 

önkormányzatot, kint voltak Budapestről is meg Salgótarjánból is. Ők megállapították, 

hogy nem környezetszennyező. A bontás az egy más kérdés. A bontással kapcsolatban, 

ott van a régi Takarékszövetkezet, annyi előrelépés történt, egy építésszel beszéltem. 

Kötötten vele egy szerződést, a költségvetés meg mindennek előkészítésére. Ha be 

tudtok segíteni a bontásban, kivitelezésben jártas vállalkozóval, azt jelezzétek. A bérleti 

díjjal kapcsolatban annyit tudok mondani, hogy erről beszéltünk, jelenleg csak azoknak 

adjuk ki, akikkel már előzőleg megállapodtunk. Tehát akik már fél évvel ezelőtt 

lefoglalták. Drasztikusan kell lépni, mert az nem megoldás, ami a múltkor is itt volt 

ebben a teremben. Tehát ha valaki lagzit tart, akkor lagzit fizessen, ne egyszerű 

rendezvényt fizessen. Nem beszélve arról, hogy nem tudjuk még, milyen árak lesznek. 

Megkerestek a faluházzal kapcsolatban is, de mondtam, hogy még nem tudok választ 

adni. Többféle megoldás van, azokon el lehet gondolkozni vagy megnézzük a 

fogyasztást és az alapján majd kifizeti.  

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Utólag az nem jó. 

  

Schoblocher István polgármester: Ezeket át kell beszélni, majd meglátjuk. A klímával 

kapcsolatban annyit tudok mondani, hogy az energetikai felújításokba klímát nem lehet 



 

 

 

berakni. Ez kimondottan épületek energetikai felújítása, ami szigetelésre, homlokzat, 

fűtéskorszerűsítésre vonatkozik. A művelődési ház felújítása csak a színháztermet érinti. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Két kérdésem lenne, az egyik a színházterem 

felújítás, hogy az műszakilag mit fog jelenteni, tehát mi lesz benne felújítva. A másik, 

hogy megadni a szándékot, hogy mit szeretnénk még megvalósítani. Ennek az 

épületnek, a hetesnek a napelemekkel befedése nem jött esetleg szóba, mert azért ez 

elég nagy lapostető? 

 

Schoblocher István polgármester: A színházteremmel kapcsolatban ott a teljes 

villamoshálózat felújításra kerül, fűtéskorszerűsítés, festés, mozgáskorlátozott wc-t kell 

kialakítani, az öltözők felújítása fog megvalósulni. Abban most nem vagyok biztos, de 

lehet, hogy a napelemeket ide bele lehet rakni. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Nézőtér? Széksorok? 

 

Schoblocher István polgármester: Nézőtér igen. Széksorokat nem tudom. Attól függ, 

mennyi pénz lesz rá. Nincs még lekonkretizálva, egy előzetes tanulmány készült. 

Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést bezárta, majd zárt ülést rendelt el.  

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 


